
ULVAC ORIENT (CHENGDU) CO., LTD. 爱发科东方真空（成都）有限公司
http://www.ulvac-cdoi.com

Bilateral Meetings

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)

Description
ULVAC Orient (Chengdu) Co., Ltd. was jointly invested in 2003 by Japan ULVAC Group (originally it was called Japan
Vacuum Technologies, Inc.) and Chengdu Oriental Instrument Co., Ltd. . ULVAC Group was founded in 1952, a listed
company in Japan, now it is the world’s largest comprehensive manufacturing enterprise in vacuum field. Chengdu
Oriental Instrument Co., Ltd. was established in 1993, it is the spreader of helium leak test technology in China and has
obtained China’s national patent of helium leak test technology in 1995. The popularization of Chengdu Oriental is a
major factor that contributes to nowadays wide application of helium leak test technology in China’s refrigeration
industry. ULVAC Orient (Chengdu) Co.,Ltd. up to now has manufactured over 1,800 helium testing equipments which are
applied globally in various industries. Among them. The company owns leading & unique core technology of helium leak
test, meanwhile having state-of-art technology and machining manufacturing capability. Since 2009, ULVAC Orient
(Chengdu) Co., Ltd. has been developed into the only global helium leak test system production base of ULVAC Group,
the system is sold to the worldwide customers, in terms of production & sales, our company has been inevitably the
world’s largest helium leak test system producer. 爱发科东方真空（成都）有限公司由日本ULVAC集团（原日本真空技术株式会社）与成都东方仪器有限公司于2003年共同投资成立。 ULVAC
集团成立于1952年，在日本上市公司，现在是全球最大的综合性真空领域的生产制造企业。成都东方仪器有限公司成立于1993年，并作为氦检漏技术在中国的推广者在1995年即取得了氦检漏技术的中国国家专利。现在中国制冷行业里普遍应用氦检漏技术来生产产品的
原因之一就是由成都东方的推广形成的。 爱发科东方真空（成都）有限公司至今生产了超过1800多套氦检漏设备在全球各个行业里使用，公司掌握了先进独特的氦检漏的核心技术，拥有强大的技术和加工制造能力。2009年以来，爱发科东方真空（成都）有限公司已成为
了ULVAC集团全球范围内唯一的氦检设备制造基地，公司制造的设备面向全球客户销售，就产销量来说我公司已经是全球最大的氦检漏设备生产制造商。
Organization Type
Big Company / corporation,
Country
China
City
Chengdu, West Hi-Tech Zone Google map
Areas of Activities

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Business Request

Hope to meet Galileo Vacuum Systems spa.

Hope to meet Galileo Vacuum Systems spa.
此行希望能参观考察意大利伽利略真空系统有限公司。

Cooperation Requested

http://www.ulvac-cdoi.com
http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=West Hi-Tech Zone


Technical co-operation1.


